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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Hány iskolai bántalmazásnak kell történnie, hogy a kormány lépjen 
valamit ?" 

Hány iskolai bántalmazásnak kell még történnie, hogy a kormány lépjen valamit?

 

Pintér Sándor

 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy 11 éves kislány 2022. 09. 25-én  egy 11 éves kislány a vonat elé vetette magát. Mint később 
kiderült,  iskolai bántalmazás áldozata lett, . Az iskolatársai zaklatták a külseje miatt. Kért 
segítséget ő is, a család is, de nem kaptak.

Magyarországon rendkívül komoly probléma az iskolai bántalmazás. Majdnem minden negyedik 
gyermek beszámol arról, hogy az utóbbi egy hónapban érte valamilyen bántalmazás, zaklatás az 
oktatási intézményében. Annak ellenére, hogy naponta több százezer gyermek szenved emiatt, a 
magyar állam, úgy tűnik, tehetetlen. Nincsen megfelelő jelzőrendszer, amely ezeket a gyermekeket 
védené.

Tisztelt képviselő társak! Önök szerint így működik a családok országa?

Egy ténylegesen családbarát országban a gyermekeknek az óvodából, iskolából hasznos tudással és 
rengeteg élménnyel kellene hazatérniük. Otthon pedig szeretetben és emberségben kellene 
nevelkedniük. A törvényeknek ezt a gyermekkort kell biztosítaniuk!

A magyarországi gyermekvédelem súlyos problémáit meg kell oldani. Remélem, egyetértünk 
abban, hogy ez egy pártok felett álló, azonnali megoldást igénylő probléma!



 
Nem hagyhatjuk, hogy a gyermekeink egymást bántalmazva éljenek, vagy legrosszabb esetben 
fájdalmukban véget vessenek saját életüknek. Mikor lép végre a tisztelt kormány, és tesz olyan 
lépéseket, amelyek ténylegesen a gyermekek érdekeit szolgálják? Mi alakítjuk a gyermekeink 
jövőképét, akiknek. A gyermekeknek már az óvodában és az alsó tagozatban meg kell tanulniuk, 
hogy egymást tisztelni és segíteni kell.

Itt az ideje, hogy hatékonyan, határozottan és hatékonyan fellépjünk az iskolai bántalmazás ellen, és
óvjuk, védjük gyermekeinket, mint ahogyan ezt a szavak szintjén Magyarország kormánya mindig 
is hangoztatja! Amennyiben ehhez a munkához segítségre van szükségük, úgy a támogatásomra a jó
cél érdekében mindig számíthatnak!

Egy ténylegesen családbarát országban a gyermekeknek az óvodából, iskolából hasznos tudással és 
rengeteg élménnyel kellene hazatérniük. Otthon pedig szeretetben és emberségben kellene 
nevelkedniük A törvényeknek ezt a gyermekkort kell biztosítani!

A magyarországi gyermekvédelem súlyos problémáit meg kell oldani. Remélem, egyetértünk 
abban, hogy ez egy pártok felett álló, azonnali megoldást igénylő probléma!

Sajnos az önök eddigi javaslatai nem jelentenek valós megoldást. Bevezették az iskolaőrök 
rendszerét, azonban ez a rendszer nem váltja be és nem is fogja tudni beváltani a hozzá fűzött 
reményeket.

 

Ezzel ellentétben a Párbeszédben azt szeretnénk, ha lenne végre működőképes gyermekvédelmi 
jelzőrendszer, és a kormány érzékenyítő képzésekkel segítené a kortárs csoportokat és a 
pedagógusokat.

Ezekkel együtt is elengedhetetlen a hatékony gyermekeket védő jogszabályok megalkotásaára van 
szükség!

Tisztelt képviselő társak önök szerint így működik a családok országa?

Kérdezem ezért, hogy hány tragikus következményekkel járó iskolai bántalmazásnak kell még 
történnie, hogy a kormány lépjen valamit?

 

Tisztelt képviselő társak önök szerint így működik a családok országa?
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